
 

Protokoll nr. 7 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2023-08-30 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Erik Nilsson, Robin Ludvigsson, Katarina Theander, 
Kim Seppälä. 

Övriga: MCT Jerry von Hausswolff  

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
504 690 kr, saknar utfallet av BKKn, riks har inte betalat ut överskottet ännu. 
Inga större fakturor ligger för betalning eller som vi väntar på. 
 
 
5. Information  
Riksträffen är inställd pga. för få anmälda. 
 
6. Styrelseärenden  
 
Ny Webbmaster 
Jonny Mattsson har tillträtt som ny webbmaster. Jerry fixar så att han får tillgång till allt. Fått inlogg till 
hemsidan. 
 
Novemberkonferensen 17-19/11 
Clarion Hotell Arlanda Airport mer info efter 1/9. 
Den som är intresserad hör av sig till Cecilia om anmälan. 
 
7. Verksamhetsärenden  
 
Resursbrist ffa instruktörer 
Douglas & Hermansson ska exas. 
Kimmy exas i vår i Skåne. 
 
Ojämn fördelning, mycket folk som jobbar på våren och färre mot augusti. 
Finns ett behov att bedriva knix, vill helst inte minska antalet kurser. Resurser behöver fördelas bättre 
utefter säsongen. 
Förslagsvis får resursfunkisar gå med i grupper under knix och få större syn på verksamheten och 
därefter kunna bestämma sig om en framtida instruktörsroll kan passa. 
 
Resursgruppen får ta fram ett förslag på hur / agenda till ett möte för att prata om hur vi ska lösa den 
ojämna fördelningen. 
 
 



Stämpel fast deltagare avbokat 
Avvaktar med förändring. Deltagare får fortsatt stämpel om de dyker upp på kurs men inte om de inte 
kommer pga. avbokning. Går inte att lösa administrativt i nuläget. 
 
Storbana 2024 
 
Behöver bokas snarast. 
 
BKK Gelleråsen vill vi göra nästa sommar igen. Det gick bra i år med nöjda deltagare. 
 
2 stycken funkisdagar på storbana ska planeras in. 
 
Kurs på väg 
Fortsätta med det nästa år. 
Hur får vi fler att deltaga som instruktör på kurserna, många vill inte kuska runt på landsvägar utan kör 
hellre på knixkurser. 
Minst 2 instruktörer varje kurs ifall någon blir sjuk. 
 
 
8. Medlemsärenden  
Fortsätta med stämpelkort för deltagare. 
 
9. Media  
Våra kanaler rullar på som vanligt. 
 
10. Övriga frågor  
Inga övriga frågor togs upp.  
 
11. Nästa styrelsemöte  
Tisdagen den 26 september, kl. 18:00. 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 
Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Sekreterare Ordförande 


